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کاظم اولیایی
 مدیرعامل اسبق استقلال 

گفـــت و گـــو 

 شکست بسکتبال ایران  
مقابل استرالیا 

ایسنا: تیم ملی بسکتبال ایران در حالی برابر 
استرالیا شکست خورد که میزبان برتری قاطعی 
در همه فاکتورها داشت. تیم ملی بسکتبال 
ایران در دومین بازی خود از رقابت های پنجره 
چهارم انتخابی جام جهانی ۲۰۲۳، با نتیجه 
۹۸ -  ۶۸ مقابل استرالیا شکست خورد که 
اصلی ترین فاکتور در این باخت، آمار بسیار 
ضعیف شاگردان سعید ارمغانی در ضدحملات 
بود. در این بازی تیم ملی ایران ۹ اقدام موفق 
لیا، فقط یک  از اشتباهات بازیکنان استرا
ضدحمله موفق و ۱۲ اقدام موفق در شانس 
دوم حملات داشت. در مجموع ایران ۲۸ امتیاز 
در منطقه رنگی و ۲۲ امیتاز از پرتاب های 
پیرامونی داشت. در سمت مقابل اما تیم ملی 
استرالیا ۲۰ اقدام موفق از اشتباهات بازیکنان 
ایران، ۱۹ ضدحمله موفق و ۱۱ اقدام موفق 
در شانس مجددها داشت. در مجموع نیز 
میزبان ۴۰ امتیاز از منطقه رنگی و ۳۸ امتیاز 
از پرتاب های پیرامونی کسب کرد. میزبان در 
ریباندها هم ۴۳ -  ۳۶ به ایران برتری داشت. 
استرالیا در این بازی ۲۹ و ۱۴ ریباند دفاع و 
حمله را مقابل ۲۱ و ۱۵ ریباند دفاع و حمله 
ایران به ثبت رساند تا در همه فاکتورها تیم 

برتر زمین باشد. 

فراز فاطمی، پیشکسوت فوتبال در خصوص 
وضعیت بیست ودومین دوره لیگ و دیدار 

استقلال صحبت کرد.
   درباره شرایط تیم ها چه نظری 

دارید؟
در سه هفته ای که از بازی ها گذشته همگان 
روی این موضوع اتفاق نظر دارند که کیفیت 
بازی ها در مقایسه با چند فصل اخیر بهتر شده 
و علت این موضوع حضور سرمربیان خارجی 
مطرح  تیم های  هدایت  که  است  مجربی 
لیگ برتر را بر عهده گرفته اند و با سرمربیان 
خوب داخلی رقابتی داغ و تماشایی را به راه 
انداخته اند. برخی بازیکنان خارجی اضافه شده 
به تیم های حاضر در مسابقات از کیفیت خوبی 
برخوردار هستند و زودتر از حد انتظار خود را با 

شرایط موجود تطابق داده اند. 
نفت  با  استقلال  تقابل  در مورد    

مسجدسلیمان چه نظری دارید؟
 استقلال پس از ناکامی در مصاف با سپاهان 
در دو بازی بعدی برنده زمین را ترک کرده 
و کاملا مشخص است این تیم بازی به بازی 
کامل تر می شود. آنها در هفته چهارم هم برای 
پیروزی وارد زمین خواهند شد ولی نباید 
فراموش کنیم نفت مسجدسلیمان تیم دست و 
پا بسته ای نیست و انگیزه زیادی دارد تا در این 
بازی خانگی نتیجه خوبی بگیرد. بدون تردید 
در این بازی نفت بهترین بازی خود را برای 
متوقف کردن استقلال ارائه می کند. سرمربی 
پرتغالی آبی پوشان هنوز با حال و هوای فوتبال 
باشگاهی ایران به طور کامل آشنا نشده و باید 
توضیحات کافی برای او ارائه شود. استقلال 
تیم بزرگی است و حواشی جانبی زیادی دارد. 
ساپینتو نیاید با رفتار خود، حاشیه جدیدی 
ایجاد کند. قطعا او با گذشت زمان در جریان 

فضای موجود در فوتبال ایران قرار می گیرد.
 نظر شما درباره دیدار پرسپولیس با 

صنعت نفت آبادان چیست؟
پرسپولیس با شرایط روحی خوبی و در 
حضور هواداران مرد و زن خود به استقبال 
صنعت نفت می رود و به نظر می رسد از ظرفیت 
لازم برای کسب تمامی امتیازات مسابقه 
برخوردار است. پرسپولیس برای آنکه در داعیه 
قهرمانی باقی بماند به دنیال کسب امتیازات از 
همان هفته های نخست است. صنعت نفت هم 
هفته قبل به اولین پیروزی این فصل رسید و 
سراسر انگیزه است تا با هدایت رضا پرکاس 

مقابل پرسپولیس نتیجه ای مطلوب بگیرد. 

خارج ازمستطیل سبز

 فراز فاطمی: 
 »ساپینتو« 

 نباید حاشیه ای  
ایجاد کند

خبــــــر
  درآمد ۶ میلیاردی قطر 
از برگزاری جام جهانی

قطر با برگزاری جام جهانی فوتبال ۲۰۲۲ 
شش میلیارد دلار درآمد خواهد داشت. ناصر 
الخاطر، دبیر کمیته عالی پروژه ها و میراث 
جام جهانی ۲۰۲۲ گفت: قطر می تواند تا ۶ 
میلیارد دلار درآمد با برگزاری این رقابت ها 
داشته باشند. الخاطر افزود: درآمد ۶ میلیارد 
دلاری مبلغی است که فیفا تخمین می زند. ما 
همچنین می خواهیم یک شناسه مخصوص 
ویژه هواداران را مورد ارزیابی قرار دهیم که 
این مدرک می تواند به عنوان ویزا و مجوز ورود 
به ورزشگاه ها مورد استفاده قرار بگیرد. در روز 
افتتاح رسمی آخرین ورزشگاه جام جهانی 
۲۰۲۲ در شهر لوسیل دیدار تیم های قهرمان 
لیگ های مصر و عربستان برگزار خواهد 
شد. این مسابقه تمرینی برای آماده سازی 
ورزشگاه است. بسیاری از ابتکارات مربوط 
به جام جهانی در مرحله آزمایش قرار دارند. 
الخاطر اظهارداشت: پاسپورت ویژه هواداران 

در حمل ونقل عمومی نیز کاربرد دارد.

استفاده از تجربه نامزدهای ریاست فدراسیون  

                    دوستان
آنچه طی بازی های اخیر سپاهان شاهد بوده ایم 
حکایت از رابطه خوب شهریار مغانلو، یاسین سلمانی 
و فرشاد احمدزاده دارد. این 3 بازیکن در هفته ابتدایی 
در ورزشگاه آزادی در ترکیب  حضور داشتند ولی از 
هفته دوم محمدرضا حسینی جای فرشاد احمدزاده 

را گرفته است. 
 

                مسافر
سیاوش یزدانی به علت کامل نبودن مدارک 
نظام وظیفه، مجوز بازی را از سازمان لیگ دریافت 
نکرده بود و به همین خاطر ابهاماتی در خصوص 
حضورش در بازی لیگ وجود داشت. این بازیکن 
به همراه کاروان استقلال در فرودگاه حاضر شد تا 

باشد. مسافر مسجدسلیمان 

                              واکنش
وقتی کایو هنریکه، بازیکن موناکو در وقت های تلف 
شده  کنار خط عرضی زمین نقش زمین شد، اشرف 
حکیمی منتظر دستور داور یا حضور کادر پزشکی 
نماند و سعی کرد با گرفتن دست و پای بازیکن حریف، 
او را از زمین خارج کند  که با واکنش بازیکنان موناکو 

همراه شد.

ت
شــ

س نو
عک

 فوتبـــال داخلـــی 
  فارس: ماجرای حضور سینا اسدبیگی در پرسپولیس، 
از ابتدا مورد اعتراض ذوب آهن قرار گرفت و این باشگاه 
اصفهانی با غیرقانونی دانستن انتقال بازیکن، شکایت خود 
را به سازمان لیگ و فدراسیون فوتبال ارائه کرد. پس از این 
اتفاق و برگزاری هفته اول لیگ برتر، اسدبیگی در دو بازی 
بعدی مقابل فولادخوزستان و آلومینیوم اراک به میدان 
رفت تا اینطور به نظر می رسد که مشکلی بابت حضورش در 
پرسپولیس وجود ندارد. با این حال دو باشگاه فولادخوزستان 
و آلومینیوم اراک با طرح شکایات مجزا، نسبت به حضور این 
بازیکن اعتراض خودشان را به سازمان لیگ ارائه و خواستار 
۳ بر صفر شده نتیجه بازی با قرمزهای تهران شدند. در حال 
حاضر پرونده اسدبیگی در کمیته وضعیت فدراسیون فوتبال 
در حال بررسی است. این پرونده براساس شکایت ذوب آهن 
باز شده و هنوز پرونده دو باشگاه فولاد و آلومینیوم در کمیته 
وضعیت مورد بررسی قرار نگرفته است. به نظر می رسد در 
صورت پیروزی ذوب آهن در این ماجرا، شکایت فولاد و 
آلومینیوم نیز به سرانجام می رسد و بازی های برگزار شده 
پرسپولیس تاکنون، ۳ بر صفر خواهند شد. بنابراین ممکن 
است پرسپولیس نیز با کسر امتیازِ چند بازی، به سرنوشتی 

مشابه گل گهر سیرجان دچار شود. 

  کارلو آنچلوتی، سرمربی تیم فوتبال رئال مادرید پس از 
برتری تیمش مقابل اسپانیول در مورد نیمکت نشینی هافبک 
بلژیکی اش سخن گفت. آنچلوتی که تیم تحت هدایتش 
در هفته سوم لالیگای اسپانیا با نتیجه ۳ بر یک میزبانش 
اسپانیول را شکست داد و با ثبت سومین برد متوالی اش 
صدرنشین این رقابت هاست، پس از این بازی ضمن تمجید از 
هافبک فرانسوی اش گفت: کاماوینگا فصل گذشته هم نقش 
مهمی در تیم ما داشت. وقتی بازی طولانی می شود انرژی 
او به تیم منتقل می شود، درست مانند رودریگو، والورده یا 
وینیسیوس جونیور. دلیل اینکه ما بازی را بردیم این بود که 
انرژی بیشتری نسبت به حریف در زمین داشتیم. وی افزود: 
ما شروع بسیار خوبی داشتیم، بازی را به خوبی کنترل کردیم 
و ضربه های اولیه را هم به توپ زدیم. بعداز اینکه اسپانیول 
به گل تساوی رسید کار کمی دشوارتر شد چون بازی زیاد 
متوقف شد. ما خیلی کُند بودیم. در مقطع آغازین نیمه دوم 
نتوانستیم توپ را به خوبی انتقال دهیم و آنها عملکرد خوبی 
در دفاع داشتند. ما در حال مبارزه بودیم بنابراین تصمیم 
گرفتم روند بازی مان را تغییر دهم. سرمربی ایتالیایی 
رئال مادرید همچنین در خصوص هافبک بلژیکی اش که 
در این بازی نیمکت نشین بود و فرصت بازی پیدا نکرد، 
اظهارداشت: هازارد ممکن بود یک گزینه برای ما در این بازی 
باشد، اما نمی خواستم تعادل تیم را برهم بزنم. ما با رودریگو، 
وینیسیوس و کریم بازی می کردیم و آوردن نیروی هجومی 
دیگری می توانست خطرناک باشد. »ادن« از حمایت کامل 
من برخوردار است و مشکلی نیست.  او این فصل زمان بازی 
خواهد داشت. من مربی »ادن«، بنزما، مندی، کاماوینگا یا 
والورده نیستم، من مربی رئال مادرید هستم. کارلتو تصریح 
کرد: هر بازی داستان متفاوتی دارد. اگر با رودریگو و 
کاماوینگا شروع می کردم، ممکن بود در ۲۵ دقیقه اول کنترل 
چندانی بر بازی نداشته باشیم. اگر 
کروز و مودریچ به جای آن 
وارد زمین می شدند، 
شاید آن انرژی که در 
این بازی داشتیم را 
نداشتیم اما انتخاب 
مثل شرط بندی است. 
گاهی برنده می شوی 
و گاهی می بازی. امروز 
سرمربــــی رئال مادرید 
 شرط بندی خوبــــی

 انجام داد.

 بیــن المــلل

 رقابت »ماجدی«، »محمدی« و »تاج« برای کرسی ریاست 

برگزاری انتخابات    فدراسیون   فوتبال

مهاجم پیشین پرسپولیس می گوید: بازیکن هلندی این 
تیم هنوز آماده نیست، نظردادن درباره او زود است، بعداز 
گذشت دو یا سه هفته می توان درباره او نظر داد. فرشاد 
پیوس اظهارداشت: در هفته سوم تیم خوب شده بود و روان 
بازی کرد، به خصوص اینکه بازی خارج از خانه بود و قبلا 
هم به نوعی بازی های پرسپولیس در اراک طلسم شده بود. 
همین که بردیم اتفاق خوبی بود، فرقی هم نداشت که با یک 
گل باشد یا دو گل، در این شرایط مهم سه امتیازی بود که 
پرسپولیس گرفت و به اولین برد و اولین گلش رسید. درواقع 

کسب سه امتیاز بازی با آلومینیوم از نان شب هم برای 
پرسپولیس واجب تر بود تا بتواند در کورس بماند. وی ادامه 
داد: تحلیل و نقد تیم ها فعلا زود است. هفته ششم - هفتم 
عیار تیم ها مشخص می شود که کدام تیم ها بالای جدولی 
هستند، کدام شان وسط جدول و کدام  کاندیدای سقوط. 
در لیگ امسال چهار پنج تیم خوب بسته شده اند، بقیه یا 
متوسط هستند یا زیرمتوسط. پیوس در خصوص اینکه 
پرسپولیس چقدر می تواند با این تیم مدعی باشد، عنوان 
کرد: فعلا نمی شود نظر قطعی داد، این تیم، خوب بازیکن 

گرفت و فقط ضعف گلزنی است که آن هم با تمرین بیشتر 
به مرور و در هفته های بعد برطرف می شود. بازیکنان هنوز 
هماهنگی خوبی باهم ندارند. باید بیشتر تمرین کنند تا باهم 
هماهنگ شوند. تک تک بازیکنان خوب هستند و در تیم هایی 
که قبلا بازی می کردند بازیکن بزرگی بودند. پرسپولیس این 
نفرات را جمع کرده و با تاکتیک یحیی، به مرور تیم شرایط 
خوبی پیدا می کند. امسال پرسپولیس می تواند مدعی 
قهرمانی باشد و موفق عمل کند. چون کنار خود، هوادارانش 
را هم دارد و می تواند جزو تیم های بالانشین باشد. پیوس در 
خصوص اینکه آیا با مهاجم خارجی که جذب شده، مشکلات 
خط حمله تیم رفع خواهد شد؟ گفت: هنوز چیز آنچنانی از 
لوکادیا ندیده ام، اگرچه زود است در موردش صحبت کنیم. 

باید دو سه هفته بگذرد تا بتوان درباره او نظر داد. 

فرشاد پیوس: 

درباره »لوکادیا«  نظردادن زود است

 علیرضا دبیر: 

»مخبر« و »رئیسی« بدانند مدیران شان با کشتی زاویه دارند
علیرضا دبیر، رئیس فدراسیون کشتی در نشست خبری 
که صبح دیروز )دوشنبه( در محل این فدراسیون برگزار شد، 
اظهارداشت: نمی گذارم هیچ خبر و حاشیه ای به اردو برود. من 
حتی نگذاشتم سوریان و پژمان درستکار جای من صحبت کنند.

  انتظار کت و شلوار؟!
وی ادامه داد: سال ۹۸ که آمدم، تیم یازدهم و نهم دنیا، سه ماه 
حقوق عقب افتاده و کلی بدهی را تحویل گرفتم و امروز ببینید 
که کجا هستیم. این کار همه شماست. لباس من را مسخره 
می کنند. من بلدم لباس بپوشم، ولی از ۶ صبح سر پروژه هستم. 
من آدم عملیاتی هستم. باید سر تمرین بچه ها هم بروم. چطور 
انتظار دارند کت و شلوار بپوشم. شلوار شش جیب گشاد است، 
پای پرانتزی من را نشان نمی دهد. کشتی ورزش پرفشاری است 
و اینها پیش می آید. کت و شلوار ۵۰ میلیونی بپوشم و زمانی که 
کار نکنم، آیا می توانم حرف بزنم؟ دبیر در مورد عملکرد تیم های 

نوجوانان در مسابقات قهرمانی جهان بیان داشت: گفته بودم اثر 
کرونا را بعدا می بینیم. بالای ۲۶۰ ثبت نامی در باشگاه ها داریم 
و باشگاه ها زیاد شده که جمعیت کشتی بالا برود. افتخار کشتی 
همین طرح توسعه است. طبق آن جلو می رویم و خیلی جاها 
هم از برنامه مان جلوتریم. روزی که التماس می کردیم باشگاه ها 
را باز کنید، برای همین بود. آمریکایی ها سالن هایشان باز بود. 
هرجا رفتیم، البته غیر از مسابقات آسیایی نوجوانان و گاف آن 
مربیان، همه جا نتیجه گرفتیم. همین که امروز کشتی حالش 
خوب است، آقایان منتقد هم می توانند حرف بزنند. واقعا از اینکه 
باشگاه اکبر فلاح که الگوی من بوده یا منصورخان برزگر شلوغ 

است، لذت می برم .
  روز ملی کشتی 

وی در مورد روز ملی کشتی اظهارکرد:  دست فدراسیون قبلی و 
بقیه به خاطر این روز درد نکند، اما با یک طبل زدن قدر و منزلت آقا 

تختی حفظ شده است؟ یکسری با کشتی خودشان را بالا می برند، 
درحالیکه اگر کشتی بالا برود، همه ما هم بالا می رویم. با کشتی 
می شود، حال مردم را خوب کرد. ما شجره آقا تختی را می دانیم،  
افتخار جامعه کشتی است. صالحی امیری پول که نمی داد، ولی 
حرف قشنگی می زند که کشتی بالاتر از ورزش ایران است. تختی 

اسطوره است و کسی نمی تواند او را پایین بیاورد. 
  سنگ اندازی

دبیر گفت: من نامزد انتخابات اتحادیه جهانی شدم، سوریان 
که انصراف داد، دو ساعت وقت داشتیم. مدیران میانی آنقدر برای 
ما سنگ اندازی می کنند که وقت لابی برای رأی آوردن نداشتم. 
دبیر ادامه داد: بابت کاری که برای مردم می کنیم، باید این دنیا و 
آن دنیا جواب بدهیم. حالا لباسم را مسخره کنند. چند شکایت 
از دوره خطیب و خادم بر سر کارت ملی داشتیم. »مخبر« و 
»رئیسی« بدانند مدیران میانی شان با کشتی زاویه دارند و این 
کار خوبی نیست و صورتجلسه ما را امضا نکردند. علیرضا دبیر 
دروغ نمی گوید. پولادگر جز اینکه ما را قفل کرده، کاری نکرده 
است. رئیس هیات تهران را برداشتیم، بیکار است و دائم شکایت 

می کند. من خیلی در این سه سال آبروداری کردم .

سال  پنجم
شماره   1358

پس از عزل »شهاب الدین عزیزی خادم«  فدراسیون فوتبال 
ماه ها با حضور سرپرست مدیریت می شد. طبق اساسنامه 
رئیس جدید این فدراسیون بایستی با رأی مجمع انتخاب 
و انتخابات فدراسیون فوتبال قرار است طبق برنامه برگزار 
شود. متاسفانه شرایط فوتبال ما پیچیده تر شده و از حوزه 
تصمیم گیری در مدیریت خارج شده است. برای اینکه فوتبال 
ما به ریل اصلی اش برگردد و بهره درستی از آن ببریم باید از 
تجربه، نفوذ در کنفدراسیون فوتبال آسیا، جوانی و مدیریت 
هر ۳ کاندیدا استفاده کنیم. به نظرم هر ۳ کاندیدا صلاحیت 
ریاست فدراسیون فوتبال را دارند. من پیشنهاد دادم که 
هر ۳ نامزد باهم ائتلاف کرده و هر کدام بخشی از فوتبال را 
اداره کنند تا مسائل حل شود. فوتبال مشکلات زیادی دارد 
و یک نفر نمی تواند به تنهایی این مشکلات را حل و کارهای 
فدراسیون را باهم تقسیم کنند تا امورات فوتبال کشورمان 
را بتوانند اداره کنند. شیوه اداره فدراسیون فوتبال فرق 
کرده و اعضای فدراسیون ۱۱ نفره شدند و کمیته ها و اعضای 
هیات رئیسه تصمیم گیر هستند. الگوی اداره فدراسیون 
فوتبال همانند مجلس است که رئیس مجلس فقط یک رأی 
دارد. به نظرم فدراسیون فوتبال نمی تواند به یک نفر تکیه کند 
که مشکلات فوتبال را برطرف کند. حاج صفی در تیم ملی 
فوتبال زحمت کشیده و به عنوان کاپیتان تیم ملی فوتبال 
قصد دارد از حقوق خود دفاع کند. همچنین در اساسنامه 
فدراسیون فوتبال ذکر شده که کاپیتان تیم ملی فوتبال یک 
رأی در انتخابات دارد و او هم می خواهد از این رأی استفاده 
کند. اعضای هیات رئیسه باید متعهد باشند و آنها باید بدانند 
که نمایندگان یک قشر هستند و آرای آنها در سرنوشت 
فوتبال کشورمان موثر است. آنها باید متعهدانه به فردی رأی 

بدهند، فوتبال ما باید از نفوذ برخی از افراد جلوگیری کند. 

 آرمان ملی: پس از عزل »شهاب الدین عزیزی خادم« در 
بهمن ماه سال گذشته و سرپرستی »میرشاد ماجدی«، قرار است 
امروز انتخابات فدراسیون فوتبال برگزار و رئیس جدید مشخص 

شود. 
  برگزاری انتخابات

میرشاد ماجدی، مهدی تاج و عزیز ا... محمدی خود را برای 
رسیدن به صندلی مدیریت فوتبال ایران محک می زنند. ماجدی 
۶ ماهی است که سرپرستی فدراسیون فوتبال را برعهده دارد و 
البته عضو هیات رئیسه فدراسیون نیز است. او سابقه عضویت در 
هیات مدیره باشگاه استقلال و ریاست کمیته آموزش و جوانان 
فدراسیون فوتبال را در کارنامه دارد. دیگر کاندیدای ریاست 
فدراسیون فوتبال، رئیس پیشین این مجموعه است. مهدی تاج از 
اردیبهشت ۹۵ ریاست فدراسیون فوتبال را با ۵۰ رأی )از 7۳ رأی( 
در اختیار گرفت، ولی پیش از اتمام دوره ۴ ساله اش و در دی ماه ۹۸ 
به دلیل بیماری و حمله قلبی از سمتش کناره گیری کرد. او کرسی 
نایب رئیسی AFC را نیز در اختیار دارد. عزیز ا... محمدی دیگر 
نامزد ریاست است. او که در فدراسیون علی کفاشیان، نایب رئیس 
فدراسیون و رئیس سازمان لیگ بود، حالا بعداز مدتی دوری از 
تشکیلات فدراسیون یکبار دیگر برای برگشت به این مجموعه اقدام 
کرده است. »تسنیم« در ادامه نوشت: »فدراسیون فوتبال بعداز 
استعفای »تاج« یک رئیس و ۲ سرپرست به خود دیده است. حیدر 
بهاروند، شهاب الدین  عزیزی خادم و میرشاد ماجدی؛ ۳ فردی بودند 
که در این مدت زمام امور را در دست داشته اند. از سوی دیگر در 
مجمع، انتخاب یک عضو هیات رئیسه نیز قرار است صورت بگیرد تا 
جایگزین »مهرداد سراجی« که در مجمع قبلی عزل شد، مشخص 
شود. فدراسیون فوتبال مدت هاست که نایب رئیس اول و دوم 
ندارد و با مشخص شدن رئیس جدید، برای نواب رئیس پیشنهادی 
کاندیدای منتخب نیز تصمیم گیری می شود. در این میان پست 

نایب رئیسی سوم و بانوان همچنان بلاتکلیف می ماند، جایگاهی 
که هم اکنون در اختیار »شهره موسوی« است، ولی او در بازداشت 
به سر می برد و به دلیل اینکه از این سمت استعفا نکرده، نمی توان 

فرد جدیدی را در این مجمع معرفی کرد.«
 3 نکته عجیب

انتخابات ریاست فدراسیون فوتبال در حالی برگزار می شود 
که سه نکته مهم و عجیب در این انتخابات قابل مشاهده است. 
»فارس« نوشت: »نکته اول این است که سرپرست فدراسیون 
فوتبال امروز ساعت ۱۸ در مرکز ملی فوتبال جلسه ای با روسای 
هیات های فوتبال برگزار می کند که این نشست می تواند بر روی 
انتخابات فدراسیون فوتبال تاثیرگذار باشد. گفته می شود برگزاری 
این نشست نیز می تواند به نوعی تعارض منافع باشد. نکته دوم 
اینکه نمایندگان AFC به ایران سفر کرده اند و در حال حاضر در 
تهران حضور دارند و قرار است انتخابات با ۳ نامزد اعلامی به فیفا 
برگزار شود و شاید هرگونه تغییر در تعداد نامزدها در فاصله کمتر از 
۲۴ ساعت باقی مانده به زمان انتخابات امری غیرقانونی و مساله ساز 
محسوب شود. در این باره از سوی برخی رسانه ها اخباری منتشر 
شده بود مبنی بر اینکه مهدی تاج، پرونده باز قضائی دارد و در این 
رابطه مجرم شناخته شده است. نکته سوم که شاید مهم ترین آن 
هم باشد این است، در صورتی که میرشاد ماجدی به عنوان رئیس 
آینده فدراسیون فوتبال انتخاب شود، او هم رئیس فدراسیون 
خواهد بود و هم عضو هیات رئیسه، درواقع اگر مجمع »ماجدی« 
را به عنوان رئیس انتخاب کند او ۲ رأی در هیات رئیسه فدراسیون 
فوتبال خواهد داشت که همان تعارض منافعی است که کمیته 

بدوی انتخابات پیش از این به آن اشاره کرده بود.«
  کاپیتان؟

فدراسیون فوتبال همانند نشست قبلی، وحید امیری را برای 
شرکت در نشست مجمع به عنوان نماینده بازیکنان برگزیده است، 

اما این طور گفته شد که احسان حاج صفی، کاپیتان اول تیم ملی، 
در نامه ای به فدراسیون فوتبال خواستار حضور در نشست اعضای 
مجمع عمومی فدراسیون فوتبال شده است. مدیر روابط عمومی 
فدراسیون فوتبال، در گفت وگو با »رادیوتهران« در پاسخ به این 
سوال که اگر احسان حاج صفی تصمیم به حضور در نشست مجمع 
عمومی فدراسیون فوتبال را بگیرد آیا فدراسیون فوتبال مانع 
خواهد شد؟ گفت: کم لطفی هایی در روزهای اخیر صورت پذیرفته 
است. لیست اسامی اعضای مجمع 7۰ روز قبل و وقتی هنوز تکلیف 
ثبت نام ها و نامزدهای حاضر در انتخابات مشخص نشده بود، آماده 
شده است. کاملا هم قانونی، مشخص و روشن است و هیچ نکته 
مبهمی در این لیست وجود ندارد. در همه ادوار ترتیب کاپیتان های 
تیم ملی از طرف سرمربی به دپارتمان تیم های ملی و سپس 
دبیرخانه مجمع اعلام می شود. اولویت با فردی است که در ایران 
حضور داشته باشد. در مجمع قبلی که ۱۰ خردادماه برگزار شد، 
وحید امیری حضور یافت به این دلیل که سایر کاپیتان های تیم ملی 
لژیونر بودند و در ایران حضور نداشتند. به ترتیب مشخص شده هر 
کاپیتانی که در ایران حضور داشته باشد در مجمع حاضر خواهد 
شد، در غیر این صورت نوبت به نفر بعدی می رسد. خوشبختانه 
همه کاپیتان های تیم ملی ما تا قبل از امیری لژیونر بودند و به 
همین دلیل نوبت در مرحله قبل به او رسید. در این مجمع هم اگر 
کاپیتان های خارج از کشور به ایران تشریف بیاورند، می توانند در 
مجمع حضور پیدا کنند اما اگر حضور نداشته باشند گزینه بعدی 

»امیری« خواهد بود. 
  3 پست برای غیرفوتبالی ها

اسماعیل حیدرپور درباره اینکه با توجه به واگذاری امتیاز تیم 
شهرخودرو به »امیدوحدت خراسان«، چگونه می خواهد در مجمع 
فدراسیون فوتبال شرکت و حتی برای عضویت در هیات رئیسه 
رقابت کند، اظهارداشت: توافق نامه ما با باشگاه »امید وحدت 
خراسان« شفاف است. تا زمان پرداخت نشدن مبلغ واگذاری امتیاز، 
دیون و البته بازنشدن پنجره نقل وانتقالات باشگاه، این انتقال 
قطعی نخواهد بود. موضوع را از سازمان لیگ نیز پیگیری کردیم 
و طبق قانون من به عنوان مدیرعامل باشگاه شهرخودرو باید در 
مجمع شرکت کنم.  وی درمورد دلایل حضور خود در رقابت برای 
انتخاب نماینده باشگاه ها در هیات رئیسه، عنوان کرد: من به نظر 
مجمع و سایر نامزدهای هیات رئیسه احترام می گذارم، اما امیدوارم 
فردی انتخاب شود که فوتبالی باشد. همیشه فوتبال از آمدن 
آدم های غیرفوتبالی به فوتبال ضرر کرده است. این افراد به حدی 
زیاده خواه هستند که به یک پست هم قانع نمی شوند و ۳ پست 
می خواهند. مدیرعامل باشگاه شهرخودرو درباره برنامه هایش در 
صورت انتخاب به عنوان عضو هیات رئیسه فدراسیون، توضیح داد: 
برنامه مدونی داریم که به اعضای مجمع ارائه خواهیم کرد. من 
سابقه مدیریت در باشگاه هایی مثل اکسین البرز، گهر و شهرخودرو 
را دارم. الان هم اگر رأی بیاورم با افتخار برای باشگاه های کشورمان، 
هیات های استانی و مجموعه فوتبال کشور خدمت خواهم کرد. 
در غیر این صورت اگر هر عزیز دیگری رأی بیاورد برای ما قابل 

احترام است. 


